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∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ  

ΣΥΝΕ∆ΡΙΑΣΗΣ  32/2010 

 

ΑΠΟΦΑΣΗ  479/2010  

 
Στην Καλαµάτα σήµερα, την 18η Νοεµβρίου 2010, ηµέρα Πέµπτη  και ώρα 8:00 µ.µ., στην 
αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου του ∆ηµαρχιακού Καταστήµατος της οδού Αριστοµένους 
αριθµός 28, συνέρχεται στην 32η/2010 συνεδρίαση το ∆ηµοτικό Συµβούλιο του ∆ήµου 
Καλαµάτας, µετά την από 12-11-2010 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε 
σύµφωνα µε το νόµο. 
 

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα µέλη του Σώµατος οι κ.κ. : 1) Καρατζέας Παναγιώτης,  
Πρόεδρος του Σώµατος, 2) Αθανασόπουλος Κων/νος, 3) Γιαννακούλας Γρηγόριος, 4) Γουρδέας 
Ανδρέας, 5) ∆ικαιουλάκος Βασίλειος, 6) Ηλιόπουλος Αθανάσιος, 7) Ηλιόπουλος Παναγιώτης, 8) 
Καµβυσίδης Ιωάννης, 9) Κλείδωνας Θεοφάνης, 10) Κοσµόπουλος Βασίλειος, 11) Κουδούνης 
Αργύριος, 12) Κουρκουτάς Γεώργιος,  13)  Μιχαλόπουλος Σωτήριος, 14) Μπάκας Ιωάννης 
(αποχώρηση στην υπ’ αριθµ. 477 απόφαση), 15) Μπασακίδης Νικόλαος, 16) Νταγιόπουλος 
Γεώργιος, 17) Οικονοµάκου Μαρία, 18) Παπαµικρούλης Παναγιώτης, 19) Πολίτης ∆ηµήτριος, 
20) Σπίνος Γεώργιος, 21) Τσακαλάκου Σταυρούλα (προσέλευση στην υπ’ αριθµ. 475 απόφαση) 
και 22) Τσερώνης Κων/νος (αποχώρηση στην υπ’ αριθµ. 477 απόφαση). 
 
∆εν παραβρίσκονται, αν και κλήθηκαν νόµιµα, οι δηµοτικοί σύµβουλοι κ.κ.: 1) Αλευράς 
∆ιονύσιος, 2) Λαγανάκος Γεώργιος, 3) Μπάκας ∆ηµήτριος, 4) Μπούχαλης ∆ηµήτριος, 5) Ράλλης 
Γεώργιος.   
 
Στην συνεδρίαση κλήθηκαν επίσης όλοι οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων επειδή το 
πρώτο θέµα της ηµερήσιας διάταξης αφορά και τα Τοπικά ∆ιαµερίσµατα. Από αυτούς 
παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών Συµβουλίων: 1) Πηγών κ. Αλάµαρας Πέτρος, 2) 
Αντικαλάµου κα Αργυροπούλου Βασιλική, 3) Αρτεµισίας κα Βασιλάκη Γεωργία, 4) Νέδουσας κ. 
Βεργινάδης Νικήτας, 5) Λαδά κ. Βουτσής Γεώργιος, 6) Λεϊκων κα Κάτσαρη – Τσαούση 
Παναγιώτα, 7) Μ. Μαντίνειας κ. Κουµουνδρούρος Νικόλαος, 8) Ελαιοχωρίου κ. Κούτρος 
Χρήστος, 9)  Αλαγονίας κ. Μέλιος Ιωάννης, 10) Σπερχογείας κ. Περρωτής Παναγιώτης και 11) 
Καρβελίου κ. Χρυσοµάλης Ιωάννης, ενώ δεν παραβρίσκονται οι Πρόεδροι των Τοπικών 
Συµβουλίων 1) Ασπροχώµατος κ. Νίκας Ιωάννης και 2) Βέργας κ. Χειλάς Ευάγγελος.  
 
Στη συνεδρίαση επίσης προσκλήθηκε, σύµφωνα µε την υπ’ αριθ. 39/2007 απόφαση του 
∆ηµοτικού Συµβουλίου, και ο επικεφαλής του συνδυασµού «∆ηµοτική Αγωνιστική Κίνηση 
Καλαµάτας» κ. Νικόλαος ∆ιασάκος, ο οποίος δεν παραβρίσκεται.  
 
Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόµιµη απαρτία, ο κ. Πρόεδρος κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης παρουσία του ∆ηµάρχου  Καλαµάτας  κ. Παναγιώτη  Ε. Νίκα.  
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……………………………………………………………………………………………………………... 

Στη συνέχεια εισάγεται από τον κ. Πρόεδρο για συζήτηση το 9ο θέµα της ηµερήσιας διάταξης 
µε τίτλο : 

Επί ενστάσεως της Κ/ξιας Χαρίτος Γεώργιος του Ιωάννη  - Σβώλος  Αθανάσιος του Ανδρέα, 
αναδόχου του έργου «∆ιαµόρφωση κοινοχρήστων χώρων Σχεδίου Πόλεως Καλαµάτας στην 

περιοχή Λιανέικα – ∆ουσέικα». 
 
Η υπ΄ αριθµ. πρωτ. 22413/13-10-2010 σχετική εισήγηση του Τµήµατος Εκτέλεσης Έργων της 
∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του ∆ήµου, η οποία ήταν στο φάκελο του θέµατος προς 
ενηµέρωση, έχει αναλυτικά ως εξής:  
 
ΕΡΓΟ    :    ∆ΙΑΜΟΡΦΩΣΗ ΚΟΙΝΟΧΡΗΣΤΩΝ ΧΩΡΩΝ ΣΧΕ∆ΙΟΥ ΠΟΛΕΩΣ  
                   ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ ΣΤΗΝ ΠΕΡΙΟΧΗ ΛΙΑΝΕΙΚΑ – ∆ΟΥΣΕΙΚΑ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ. 
ΘΕΜΑ   :     ΕΙΣΗΓΗΣΗ ΕΠΙ ΕΝΣΤΑΣΕΩΣ ΤΗΣ Κ/ΞΙΑΣ   ΧΑΡΙΤΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΤΟΥ ΙΩΑΝΝΗ- 

ΣΒΩΛΟΣ    ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΟΥ ΑΝ∆ΡΕΑ. 
ΣΧΕΤ     :  Υπ’ αριθµ  19095/27-8-10 Ένσταση  

                  

 

                     Σ Τ Ο Ι Χ Ε Ι Α      Ε Ρ Γ Ο Υ. 

 
       1. ΠΗΓΗ ΧΡΗΜΑΤΟ∆ΟΤΗΣΗΣ : ΣΑΤΑ. 
       2.  ΑΠΟΦΑΣΗ ΨΗΦΙΣΗΣ ΠΙΣΤΩΣΗΣ : 058/2009 ∆.Σ. 
       3. ΕΓΚΕΚΡΙΜΕΝΗ ΠΙΣΤΩΣΗ : 250.000,00 € 

       4. ΑΠΟΦΑΣΗ ΚΑΤΑΡΤΙΣΗΣ ΟΡΩΝ  ΚΑΙ ΣΥΝΤΑΞΗ ∆ΙΑΚΗΡΥΞΗΣ  

       ∆ΗΜΟΠΡΑΣΙΑΣ : 440/2008. ∆.Ε. 
 5. ΕΓΚΡΙΣΗ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ ∆ΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ : 032/2009   απ. ∆.Ε. 

       6. ΠΡΟΫΠΟΛΟΓΙΣΜΟΣ ΜΕΛΕΤΗΣ :   1.186.027,03 €  µε Φ.Π.Α 
       7. ΠΟΣΟ ΣΥΜΒΑΣΗΣ ΚΑΙ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΥΠΟΓΡΑΦΗΣ ΣΥΜΒΑΣΗΣ :   

          742.566,69  €    µε Φ.Π.Α  7 – 5 - 2009.   
 8. ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ∆ΙΕΝΕΡΓΕΙΑΣ ∆ΙΑΓΩΝΙΣΜΟΥ : 13 -1- 2009 . 
 9.  ΣΥΜΒΑΤΙΚΗ ΠΡΟΘΕΣΜΙΑ :  240 ηµέρες  λήξη :  2 – 1 -2010,  
                                        1η  παράταση  έως 30-4 -2010 υπ’ αριθµ.574/09 απ.∆.Σ 
                                         2Η παράταση  έως 30-8-2010 υπ’ αρ. 208/2010  απ ∆.Σ. 
 11. ΑΝΑ∆ΟΧΟΣ : Κ/ΞΙΑ ΧΑΡΙΤΟΣ ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΤΟΥ ΙΩΑΝΝΗ- ΣΒΩΛΟΣ   
                                ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ ΤΟΥ ΑΝ∆ΡΕΑ 

       12. ΕΚΠΤΩΣΗ ΕΡΓΟΛΑΒΙΑΣ :  38,14%. 
       13. ΑΠΟΡΡΟΦΗΣΗ ΜΕ ΤΟΝ 3

ο
 ΛΟΓΑΡΙΑΣΜΟ :  163.949,26  € 

  
Ε Ι  Σ Η Γ Η Σ Η 

 
    Σας γνωρίζουµε ότι :  
 Με την υπ’ αριθµ. πρωτ. 17992/13-8-2010 απόφαση του ∆/ντη Τ. Υ ∆ήµου Καλαµάτας 
η ανάδοχος Κ/ΞΙΑ  του ανωτέρω έργου έχει κηρυχθεί προσωρινά έκπτωτη για τους λόγους 
που αναφέρονται στην συν/νη απόφαση. 
Κατά της απόφασης αυτής η Κ/ΞΙΑ µε το υπ’ αριθµ. 19095 /27-8-2010 έγγραφο της έχει 
ασκήσει εµπρόθεσµα ένσταση. 
 Σε απάντηση των αναφεροµένων λόγων  στην ένσταση κατά της αποφάσεως 
έκπτωσης σας γνωρίζουµε ότι : 
 Α) Χρονοδιάγραµµα δεν έχει συνταχθεί για τον χρόνο παράτασης 
1 α ) Αφ’ ενός µεν µε την υπ’ αριθµ 27891/19-11-09 ειδική διαταγή δίδονται  σαφείς οδηγίες 
στα τµήµατα των δρόµων όπου µπορούσε ανεµπόδιστα να εργαστεί και να ολοκληρώσει τις 
εργασίες, αφ’ ετέρου δε µετά την  31-3-2010 ηµεροµηνία επιδοσης στην ιδιοκτήτρια της 
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δικαστικής αποφάσεως,  ολοκληρώθηκε η διάνοιξη του κεντρικού δρόµου (υπ’ αριθµ. 152 
έκθεση επίδοσης ). 
1β) Η µετατόπιση των δικτύων της ∆ΕΗ ολοκληρώθηκε στις 20-10-2009 (συν/νο έγγραφο της 
επίβλεψης προς τον ∆/ντή της Τ.Υ ∆ήµου). 
1 γ) Η εγκεκριµένη πίστωση για το 2010 αρκούσε ώστε να κατασκευαστούν τα τµήµατα των 
δρόµων που η Υπηρεσία έκρινε αναγκαία για την περιοχή , τα οποία αναφέρονται στην Ειδική 
Πρόσκληση  
1δ) Τα όποια ιδιοκτησιακά προβλήµατα υπήρχαν για την εφαρµογή του Σχεδίου Πόλεως εκτός 
της πλατείας εξέλειπαν την 31-3-2010  µετά την επίδοση στην ιδιοκτήτρια της αποφάσεως 
Μονοµελούς Πρωτοδικείου Καλαµάτας. Εποµένως η ανάπτυξη του εργοταξίου  µπορούσε να 
γίνει σε όλα τα τµήµατα της εργολαβίας και ειδικά σε αυτά που αναφέρονται στην ειδική 
πρόσκληση. 
2.) Οι υπερσυµβατικές εργασίες που καλείται να εκτελέσει η ανάδοχος Κ/ΞΙΑ κρίθηκαν 
αναγκαίες από την Υπηρεσία για την ασφάλεια του έργου, και θα καλυφθούν από τα αδιάθετα 
απρόβλεπτα όπως αναφέρεται στην ειδική πρόσκληση . 
3.) Με την υπογραφή της σύµβασης ο ανάδοχος παρέλαβε αντίγραφο της Μελέτης όπου 
υπήρχαν  σχέδια κατασκευής , οριζοντιογραφία- µηκοτοµές-διατοµές . Με το υπ’ αριθµ. πρωτ. 
16338/14-7-2009 χορηγήθηκαν συµπληρωµατικά στοιχεία οριζοντιογραφίας µε συντεταγµένες  
αξόνων. 
4.) ¨Όπως αναφέροµε και στην παράγραφο 2 οι υπερσυµβατικές εργασίες κρίθηκαν αναγκαίες 
για την ασφάλεια του έργου και θα καλυφθούν από τις απρόβλεπτες δαπάνες. 
5,9.) Με την υπ’ αριθµ. 392/2010 αποφ. ∆.Σ Καλαµάτας απερρίφθη  η ειδική δήλωση διακοπής 
εργασιών και απεφασίσθη οµόφωνα η συνέχιση των εργασιών, καθ’ ότι εξοφλήθηκε ο2ος 
λογαριασµός και εξέλειπαν οι λόγοι της ειδικής δήλωσης διακοπής. Η κοινοποίηση του 1ου 
Α.Π.Ε έγινε σύµφωνα µε το άρθρο 44 & 57 παρ. β του Ν. 3669/08 διότι ο ανάδοχος 
επανειληµµένως αρνείτο  να υπογράφει  τον Α.Π.Ε και το 1ο Π.Κ.Τ.Ν.Μ.Ε. 
6.) Η προθεσµία των 30 ηµερών όπου καλείτο να ολοκληρώσει τα τµήµατα των δρόµων που 
αναφέρονται στην ειδική πρόσκληση κρίνεται εύλογος χρόνος από την Υπηρεσία ως τµήµα της 
µελέτης, όπου βέβαια απεδείχθη εκ των πραγµάτων  από την συντελεσθείσα πρόοδο των 
εργασιών µετά την συνέχιση  της εργολαβίας από την ανάδοχο Κ/ΞΙΑ. 
7.) Όπως αναφέρεται και στην παράγραφο 1Γ  του παρόντος η εγκεκριµένη χρηµατοδότηση 
για το 2010 κάλυπτε τα τµήµατα των δρόµων που αναφέρονται στην Ειδική Πρόσκληση  
8.) ¨Όπως αναφέροµε στην παράγραφο 2 και 4  ο ανάδοχος µπορεί να εκτελέσει επείγουσες 
πρόσθετες εργασίες κατόπιν εντολής της υπηρεσίας πρίν από την σύνταξη του Α.Π.Ε. 
Β) Μετά την κοινοποίηση στην ανάδοχο  Κ/ΞΙΑ  στις 13 – 8-10 της απόφασης έκπτωσης η 
Κ/ΞΙΑ στις 17-8-10 ξεκίνησε τις εργασίες µε καταφανή βελτίωση του ρυθµού   των 
εκτελουµένων εργασιών ώστε να ολοκληρώσει τις εργασίες εντός της προθεσµίας των 30 
ηµερών που ορίζονταν στην Ειδική Πρόσκληση .  
 Στις 11/9/10 διέκοψε πάλι τις εργασίες για µια εβδοµάδα και ξανάρχισε  στις 18/9/2010   
έως και τις 25/9/10 (όπου διέκοψε πάλι τις εργασίες) και  ολοκληρώνει όλα τα τεχνικά έργα 
καθώς και την κατασκευή της βάσεως.Για να ολοκληρώσει το οριζόµενο αντικείµενο της ειδικής 
πρόσκλησης αποµένουν µόνο τα ασφαλτικά , τα οποία δεν µπόρεσε να κατασκευάσει διότι αφ’ 
ενός µεν στις 25/9/10 στην περιοχή  έπεσε έντονη βροχόπτωση µε συνέπεια η βάση να 
υποστεί εκτεταµένες ζηµιές , για τις οποίες ο ανάδοχος µε έγγραφό του ζήτησε αποζηµίωση 
(βάσει του οποίου ορίσθηκε επιτροπή εκτίµησης ζηµιών µε την 440/10 αποφ. ∆.Σ), αφ’ ετέρου 
δε όπως δήλωσε εγγράφως ο ίδιος την περίοδο αυτή υπήρχε απεργία των ιδιοκτητών 
φορτηγών (η οποία έληξε στις 4/10/10 ) µε αποτέλεσµα να αδυνατεί να προµηθευτεί άσφαλτο. 
 Σύµφωνα λοιπόν µε τα παραπάνω αναλυτικά αναφερόµενα καθώς και µε  την 
υπ’αριθµ. πρωτ. 21694/4-10-10 Ε28/2010 γνωµοδότηση  του Τεχνικού Συµβουλίου ∆ηµοσίων 
Εργων Ν. Μεσσηνίας όπου κατά πλειοψηφία απερρίφθη η ένσταση του αναδόχου 
αποδεικνύεται ότι οι λόγοι που επικαλείται η ανάδοχος Κ/ΞΙΑ δεν ευσταθούν διότι τα 
προβλήµατα που επικαλείται έχουν προ πολού επιληθεί, πίστωση χρηµατοδότησης υπάρχει , 
ο 1ος  Α.Π.Ε  εγκρίθηκε στις 30-9-10 από το ∆.Σ Καλαµάτας µε την 444/10 απόφαση , κατά 
συνέπειαν θεωρούµε ότι οι µέχρι σήµερα ενέργειες  της ∆ιευθύνουσας Υπηρεσίας σε καµµία 
περίπτωση δεν είναι παράνοµες και καταχρηστικές . 
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Σκοπός της Υπηρεσίας είναι η αντιµετώπιση των προβληµάτων στην περιοχή (σκόνη 
επικείµενοι κίνδυνοι  κ.λ.π ), και η ολοκλήρωση των εργασιών  του έργου  τουλάχιστον στους 
κοινόχρηστους χώρους που δεν υπάρχουν  προβλήµατα. 

Για τους παραπάνω κοινόχρηστους χώρους, όπως προαναφέρθηκε, αποµένει η 
διάστρωση της ασφαλτικής στρώσεως.Σε περίπτωση που ο ανάδοχος θα επισπεύσει την 
εκτέλεση της ασφαλτόστρωσης η Υπηρεσία δεν θα ήταν αντίθετη στην µη οριστικοποίηση της 
έκπτωσης, όπως αναφέρεται και στο άρθρο 61 παρ. 7 του Ν. 3669/08.  

 

 

                                                                                                    Καλαµάτα 11 – 10 - 10 
Ο ΕΠΙΒΛΕΠΩΝ ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ     Η ΤΜΗΜΑΤΑΡΧΗΣ                   Ο  ∆/ΝΤΗΣ  Τ.Υ  ∆ΗΜΟΥ 
 ΦΡΟΥΝΤΖΑΣ ΑΝ∆ΡΕΑΣ            ΚΑΛΦΑΚΑΚΟΥ ΒΑΣΙΛΙΚΗ           ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ ΒΑΣΙΛΕΙΟΣ 

ΤΕΧ/ΓΟΣ ΠΟΛ. ΜΗΧ/ΚΟΣ         ΑΡΧΙΤΕΚΤΩΝ  ΜΗΧΑΝΙΚΟΣ                ΠΟΛΙΤΙΚΌΣ ΜΗΧ/ΚΟΣ 

 

                                               
 
ΚΟΙΝ/ΣΗ : Τ.Υ. ∆ΗΜΟΥ  
ΣΥΝ/ΝΑ: 1. Απόφαση έκπτωσης ∆/ντου ΤΥ ∆ήµου Καλαµάτας 
               2. Ενσταση αναδόχου Κοιν/ξιας 
               3. Ειδική πρόσκληση 
               4. Υπ’ αρ. πρωτ. 11934/2-1-10 & 13025/14-6-10 έγγραφα 
               5. Υπ’ αρ. πρωτ. 27891/19-11-09 ειδική διαταγή 
               6. Υπ’ αρ. 152 έκθεση επίδοσης 
               7. Βεβαίωση επίβλεψης 
               8. Υπ’ αρ. πρωτ. 21694/4-10-10-Ε28/10 γνωµοδότηση Τεχνικού Συµβουλίου» 

  
 
Εισηγούµενος το θέµα ο Αντιδήµαρχος κ. Σπίνος λέει τα εξής:  

 
Αξίζει να πω δυο πράγµατα. Πραγµατικά θέλω να είµαι πολύ γρήγορος.  
Είναι η ιστορία αυτή η γνωστή που ο Γιάννης ο Μπάκας είχε κάνει πολλές φορές 

ερωτήσεις εκτός ηµερησίας ¨Λιανέικα – ∆ουσέικα¨. Επιτέλους εκεί αυτό το κοµµάτι που µας 
ταλαιπώρησε µα πάρα πάρα πολύ,  η συνεργασία της Τεχνικής Υπηρεσίας µε τον συγκεκριµένο 
εργολάβο, πριν από 15 – 20 ηµέρες ολοκληρώθηκε, δηλαδή αυτό το τµήµα της εργολαβίας και 
ασφαλτοστρώθηκε και οι άνθρωποι σώθηκαν πια από την ταλαιπωρία και από την σκόνη  και 
εµείς από την γκρίνια και τις από βρισιές. Ήταν ένα έργο που δυστυχώς άργησε µα πάρα πάρα 
πολύ, δηλαδή φάγαµε τόση γκρίνια που δεν αξίζαµε, ήταν µια δύσκολη µελέτη µια δύσκολη 
δηµοπρασία αλλά εκεί  κακή η συνεργασία του εργολάβου µας έφτασε σε αυτό το σηµείο. 
Γιατί όµως τα λέω όλα αυτά. Τον εργολάβο αυτό να θυµίσω, τον 8ο µήνα φέραµε για πρώτη 
φορά στην αίθουσα του ∆ηµοτικού Συµβουλίου, δεν ξέρω πόσες ∆ηµοτικές Αρχές έχουν 
περάσει, ίσως και καµία, εισήγηση για έκπτωση εργολάβου. Επειδή εγώ είχα πει πολλές φορές 
ότι δυστυχώς οι Τεχνικές Υπηρεσίες των ∆ήµων είναι όµηροι του εργολάβου αλλά όµως κάποια 
στιγµή ναι να προσπαθούµε να ισορροπούµε, να υποχωρούµε σε κάποια πράγµατα, δυσκολίες 
οικονοµικές, αλλά όχι όµως να νοµίζουνε ότι είναι και οι αφέντες της πόλης.  Παρόλο που, 
θυµόσαστε, είχε γίνει έτσι και µια αντιπαράθεση µε την αντιπολίτευση αυτό το ρίσκο που 
ανέλαβε τότε η ∆ηµοτική Αρχή και η Τεχνική Υπηρεσία τελικά δικαιωθήκαµε. Και η έκπτωση 
έχει προχωρήσει, µας δικαίωσε και το Τεχνικό Συµβούλιο του νοµού παρόλο που έχει κάνει και 
ένσταση ο συγκεκριµένος εργολάβος. Αλλά όµως ερχόµαστε σήµερα, και αυτή είναι η 
εισήγησή µου εµένα και της Τεχνικής Υπηρεσίας, επειδή σκοπός µου εµένα δεν ήταν να κάνω 
ζηµιά, να του προξενήσω οικονοµική ζηµιά του συγκεκριµένου εργολάβου, αλλά να του 
αποδείξουµε και εµείς και οι µηχανικοί ότι εντάξει δεν έχετε το πάνω χέρι πάντα, τη στιγµή πια 
που ολοκλήρωσε αυτό που είχε δεσµευθεί και αυτό που τον είχαµε κηρύξει έκπτωτο, η 
εισήγησή µας είναι να αρθεί η έκπτωση στο συγκεκριµένο εργολάβο και ας ελπίσουµε να 

ΣΠΙΝΟΣ:  
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συνετιστεί έτσι ώστε να συνεχίσει άµεσα και το υπόλοιπο τµήµα της συγκεκριµένης 
εργολαβίας, δηλαδή την ολοκλήρωση της δηµοπρασία του έργου που έχει πάρει.  
 
Με την ολοκλήρωση της εισήγησης του Αντιδηµάρχου κ. Σπίνου το λόγο παίρνει ο κ. 
Ηλιόπουλος Παναγιώτης ο οποίος λέει τα εξής:  

 
Εγώ θα πω δυο κουβέντες. Αν κ. Σπίνο βλέπεις µε αυτούς που 
συνεργάζεσαι αν και ποιος έχει το πάνω χέρι έχει λάθος κατεύθυνση. 

Συνεργασία βέβαια κάνεις  γιατί και οι εργολάβοι και οι προµηθευτές και ο ∆ήµος πρέπει να 
συνεργάζονται για να επιτευχθεί ο στόχος. Αν ο δικός σας στόχος είναι ποιος έχει το πάνω χέρι 
είστε σε λάθος κατεύθυνση. Εµείς συµφωνούµε µε την Υπηρεσία.  

 
 Συµφωνούµε µε την εισήγηση; 
Οµόφωνα.           

 
 
Το ∆ηµοτικό Συµβούλιο µε την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαµβάνει υπόψη 
του τα προαναφερόµενα,  
 

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι     Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α 
 
Εγκρίνει την άρση της έκπτωσης του αναδόχου του έργου «∆ιαµόρφωση 
κοινοχρήστων χώρων Σχεδίου Πόλεως Καλαµάτας στην περιοχή Λιανέικα – 
∆ουσέικα Καλαµάτας»  κ. Γεωργίου Χαρίτου του Ιωάννη, Ε.∆.Ε.,  µε σκοπό τη 
συνέχιση και ολοκλήρωση του εν λόγω έργου σύµφωνα µε όσα αναφέρονται στο 
υπ΄ αριθµ. πρωτ. 22413/13-10-2010 σχετικό έγγραφο του Τµήµατος Εκτέλεσης 
Έργων της  ∆ιεύθυνσης Τεχνικών Υπηρεσιών του ∆ήµου Καλαµάτας και την 
εισήγηση του Αντιδηµάρχου κ. Σπίνου Γεωργίου που καταχωρούνται στο ιστορικό 
της απόφασης αυτής και για τους λόγους που αναφέρονται σ΄ αυτά.   
 

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασµα πρακτικού το οποίο υπογράφεται όπως ακολουθεί : 

ΤΟ ∆ΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ 

 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  ΤΑ ΜΕΛΗ  

Καρατζέας Ν. Παναγιώτης 1. Αθανασόπουλος Κων/νος 

 2. Γιαννακούλας Γρηγόριος 

 3. Γουρδέας Ανδρέας  

 4. ∆ικαιουλάκος Βασίλειος  

 5. Ηλιόπουλος Αθανάσιος 

 6. Ηλιόπουλος Παναγιώτης 

 7. Καµβυσίδης Ιωάννης 

 8. Κλείδωνας Θεοφάνης  

 9. Κοσµόπουλος Βασίλειος  

 10. Κουδούνης Αργύριος 

 11. Κουρκουτάς Γεώργιος 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ ΠΑΝ.:  

ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ: 
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 12. Μιχαλόπουλος Σωτήριος   

 13. Μπασακίδης Νικόλαος  

 14. Νταγιόπουλος Γεώργιος   

 15. Οικονοµάκου Μαρία  

 16. Παπαµικρούλης Παναγιώτης  

 17. Πολίτης ∆ηµήτριος 

 18. Σπίνος Γεώργιος  

 19. Τσακαλάκου Σταυρούλα   
 

Ακριβές Απόσπασµα 
Καλαµάτα, 29 Νοεµβρίου 2010 

Ο ΠΡΟΕ∆ΡΟΣ  
ΤΟΥ ∆ΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ  

 
ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ Ν. ΚΑΡΑΤΖΕΑΣ 

 

 


